
 

Protokół Nr 3/10 
z odbytego posiedzenia Komisji Rolnictwa… 

w dniu 20 kwietnia  2010r. godz.12.30. 
 

Obecni:                                                         Nieobecny : 
 
                                                                1. Radzik Marek 
1.Waszczyszyn Stanisław                     2.Udziela Andrzej                                         
2.Bulcewicz BoŜena                              3.Oczyński Grzegorz  
3.Dudzis Jarosław 
 
Komisja odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Bezpieczeństwa…. . 
 
Komisja w powyŜszym składzie zajmowała się opiniowaniem projektów uchwał 
przygotowanych na sesję RM , która odbędzie się 22.04.2010r. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Pan Jarosław 
Dudzis. 
 
Projekt uchwały 3.1. w sprawie odpowiedzi do WSA w Gorzowie Wlkp. na 
skargę  Prokuratora Okr ęgowego w Gorzowie Wlkp. z dnia 22.03.2010r. na 
uchwałę nr VIII/72/03 RM z dnia 11.06.2003r. w sprawie określenia zasad 
gospodarowania lokalami i działkami niezabudowanymi stanowiącymi 
mienie Gm. Rzepin oraz ustalenia wysokości bonifikaty przy zbywaniu 
lokali mieszkalnych. 
 
Pan Moskalski wyjaśnił,  iŜ trzy pierwsze projekty uchwały jak gdyby są 
powiązane tj. projekt uchwały 3.1. – przyznanie racji Prokuraturze; 3.2 – 
wykreślenie 5% oprocentowania ; 3.3. – właściwa uchwała, która będzie 
obowiązywać od 22.04.2010r., w której został wykreślony pkt mówiący o 5% 
oprocentowaniu. 
W chwili obecnej będzie obowiązywać art. 70 , pkt 3 ustawy o gospodarce 
nieruchomościami , który mówi, Ŝe  „rozłoŜona  na raty niespłacona część ceny 
podlega oprocentowaniu przy zastosowaniu stopy procentowej równej stopie  
redyskonta weksla stosowanego przez NBP”. Natomiast w przypadku , gdyby 
gmina chciała ustalić inne oprocentowanie, bądź na wniosek osoby kupującej, 
Rada moŜe wyrazić zgodę na zastosowanie innej  stopy procentowej. 
Wobec czego w  uchwale 3.1. gmina przyznaje rację Prokuratorowi , gdyŜ zapis 
był niezgodny z ustawą o gospodarce nieruchomościami , dlatego dokonuje się 
korekty tej uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 
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Ad.3.2. w sprawie zmiany uchwały nr VIII/72/03 Rady Miejskiej  Rzepinie z 
dnia 11.06.2003r.w sprawie określenia zasad gospodarowania lokalami i 
działkami niezabudowanymi, stanowiącymi mienie gminy Rzepin oraz 
ustalenia wysokości bonifikaty przy zbywaniu lokali mieszkalnych. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 
 
Ad.3.3. w sprawie uchylenia uchwały nr VI/52/2003 RM w Rzepinie z dnia 
27.03.2003r. w sprawie wysokości oprocentowania kwoty niespłaconej przy 
rozłoŜeniu zapłaty na raty. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 
 
Ad.3.4. w sprawie zmiany uchwały budŜetowej. 
 
Zastępca Skarbnika Gminy Pani Małgorzata Barwińska poinformowała, iŜ w 
przedstawionym projekcie uchwały proponuje się zwiększenie planowanych 
dochodów budŜetowych o kwotę – 45.727,39 zł. 
Zwiększenie planowanych dochodów związane jest z realizacją dwóch 
projektów, które będą dofinansowane ze środków z Programu Operacyjnego 
Współpracy Transgranicznej Polska woj. lubuskie – Kraj Związkowy 
Brandenburgia  na lata 2007-2013 w 85% , a takŜe z dotacji celowej z  budŜetu 
Państwa w  10%. 
Projekty: Trzeci Plener Malarski pn.”Rzepin przez Pryzmat Sztuki” oraz 
projekt pn. „Polsko-Niemiecki Turniej  w Piłkę Ręczną Dziewcząt”. 
Natomiast jeśli chodzi o wydatki proponuje się zwiększenie planowanych 
wydatków budŜetowych o łączną kwotę 45.727,39 zł. zwiększenie to wynika z 
realizacji ww. projektów. 
Ponadto w budŜecie Gm. Rzepin planuje się  wykonanie remontu nawierzchni 
boiska wielofunkcyjnego przy  ul. H. Sawickiej –przewidywane wydatki to rząd 
50.000zł. Planuje się równieŜ  zakup pieca grzewczego na wyposaŜenie MDK w 
Rzepinie , w związku  z  awarią obecnego- wartość zakupu pieca ok.45.000zł. 
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Pozostałe zmiany – to zmiany wynikające z pisma , w którym jednostki 
oświatowe zwróciły się  do burmistrza o przeniesienie środków z ich budŜetów 
na inne wydatki. 
 
Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 
 
 
Ad.3.5. w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości 
stanowiących własność gm. Rzepin. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 
 
Ad.3.6. w sprawie wyraŜenia opinii o projekcie uchwały Sejmiku 
Województwa Lubuskiego w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego 
Szpitala dla Nerwowo i Psychicznie Chorych w Międzyrzeczu. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokółowała :                                            
 
M.Szewczyńska                                           Przewodniczący Komisji Rolnictwa 
 
                                                                                  (-) Andrzej Udziela 
 


